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Akademický senát Stavebnej fakulty Slovenskej technickej univerzity v Bratislave 

 
Z Á P I S N I C A  č .  0 1 / 2 0 2 4  z o  z a s a d n u t i a  

A k a d e m i c k é h o  s e n á t u  S v F  S T U  v  B r a t i s l a v e  
d ň a  1 5 . 0 3 . 2 0 2 4  

konaného o  8:00 hod. v zasadačke dekana Stavebnej fakulty STU v Bratislave 
 

Schválený program rokovania: 

 
1.           Otvorenie zasadnutia, prezentácia 
2.           Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice  
3.           Schválenie programu zasadnutia 
4.           Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 08.12.2023 
5.           Kontrola úloh a uznesení 
6.           Správa o činnosti Akademického senátu SvF STU  za rok 2023 (na schválenie) 
7.           Správa o činnosti Združenia študentov SvF STU za rok 2023 (na prerokovanie)  
8.           Transformácia vnútornej štruktúry SvF STU - ústavy (informácia) 
9.           Z vyšších orgánov 
10.        Rôzne 
 
 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia, prezentácia 

Zasadnutie Akademického senátu SvF STU v Bratislave (ďalej AS SvF) otvoril a viedol predseda AS SvF 
doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD. Na úvod privítal senátorov a prizvaných účastníkov rokovania AS SvF – dekana, 
prítomných prodekanov a doc. Danáčovú. Podľa prezenčnej listiny bolo prítomných 24 členov AS SvF, 
prezentovalo sa 23 členov. AS SvF bol uznášaniaschopný a zasadnutie bolo otvorené.  

 

Prezentácia:  
Počet členov zamestnaneckej časti:       20    
Počet prítomných členov zamestnaneckej časti:                                 17 
Počet členov študentskej časti:     10 
Počet prítomných členov študentskej časti:                                              6 
Ospravedlnení: JUDr. Janka Zajacová, PhD., prof. Ing. Jaroslav Sandanus, PhD., Bc. Tamara Šimkaninová, Ing. 

Barbora Považanová, Bc. Zuzana Harčarufková, Alexej Zelenaj. 

 

Prezenčná listina zo dňa 15.03.2024 je priložená k originálu zápisnice. 

 

K bodu 2: Voľba skrutátorov a overovateľov zápisnice 

Za skrutátorov boli navrhnutí: Bc. Peter Trudič a Samuel Klimík. 
Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: Ing. Alena Golian Struhárová, PhD. a doc. Ing. Roman Výleta, PhD. 

 

Návrh uznesenia č. 01 AS/24 
AS SvF schvaľuje Bc. Petra Trudiča a Samuela Klimíka za skrutátorov. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:                                            30   Počet hlasov za:                        23  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:                 23  Počet hlasov proti:                     0  
 Zdržali sa hlasovania:                 0 

 
 

Výsledok hlasovania: uznesenie č. 01 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
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Návrh uznesenia č. 02 AS/24 
AS SvF schvaľuje Ing. Alenu Golian Struhárovú, PhD. a doc. Ing. Romana Výletu, PhD. za overovateľov 
zápisnice. 

Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                        23 
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti:      0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 02 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 3: Schválenie programu 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že program zasadnutia bol senátorom zaslaný 01.03.2024 
elektronicky. Predsedovi AS SvF nebol doručený do začiatku zasadnutia v písomnej forme žiadny návrh na 
doplnenie programu.  
 
Predseda AS SvF sa opýtal, či má niekto návrh na zmenu poradia jednotlivých bodov programu zasadnutia. 
Nikto z prítomných nemal návrh na zmenu poradia bodov programu. 
Následne predseda AS SvF dal o programe zasadnutia hlasovať. 
 

Návrh uznesenia č. 03 AS/24 
AS SvF schvaľuje program zasadnutia bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         23  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 03 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

 K bodu 4: Schválenie zápisnice zo zasadnutia AS SvF zo dňa 08.12.2023 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že k obsahu zápisnice neboli doručené predsedovi AS SvF žiadne 
námietky a pripomienky.  
 
Návrh uznesenia č. 04 AS/24 
AS SvF schvaľuje zápisnicu zo zasadnutia AS SvF zo dňa 08.12.2023 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         23  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               23  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 04 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 

 

K bodu 5: Kontrola úloh a uznesení 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že z predchádzajúcich zasadnutí AS SvF nevyplynula žiadna úloha 
definovaná uznesením.  Na ostatnom zasadnutí AS SvF boli senátori informovaní o zasadnutí Pedagogickej  a 
vedeckovýskumnej komisie k hodnoteniu pedagogických výkonov. Senátori boli vyzvaní, aby svoje 
pripomienky, prípadne otázky zaslali pani predsedníčke PaVV komisie do 17.1.2024.   Následne sa uskutočnilo 
zasadnutie PaVV komisie dňa 26.1.2024. 
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K bodu 6: Správa o činnosti Akademického senátu SvF STU za rok 2023 (na schválenie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že v zmysle štatútu STU ako aj SvF STU, AS SvF raz za rok podáva 
akademickej obci  SvF STU správu o svojej činnosti a táto správa je zverejnená na webovom sídle SvF STU.  
Na základe tohto predseda AS SvF vypracoval správu o činnosti za rok 2023, kde sú zhrnuté kľúčové momenty 
a dokumenty schválené na zasadnutiach AS SvF, ako aj zhodnotenie činnosti a práce AS SvF.  
Správa o činnosti AS SvF za rok 2023 bola senátorom zaslaná 01.03.2024  elektronicky.  
Predseda AS SvF informoval senátorov, že predkladaná správa zahŕňa činnosti od ustanovujúceho zasadnutia 
AS SvF dňa 28.04.2023 do konca roka 2023.  
Prácu celého AS SvF predseda hodnotil pozitívne, bola konštruktívna, na profesionálnej úrovni a veľmi 
ústretová. Za čo senátorom poďakoval. Osobitne vyzdvihol činnosť členov Legislatívnej komisie AS SvF, ich  
úsilie a trpezlivosť pri príprave dôležitých vnútorných predpisov SvF STU.  
Senátori k predloženej správe nemali žiadne pripomienky. 
Predseda AS SvF dal následne o predloženej Správe o činnosti Akademického senátu SvF STU za rok 2023 
hlasovať. 
Dekan po hlasovaní poďakoval senátorom za ich činnosť a spoluprácu s vedením fakulty v roku 2023. 
    
Uznesenie č. 05 AS/24 
AS SvF schvaľuje Správu o činnosti Akademického senátu SvF STU za rok 2023 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         24  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               24  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 05 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 7: Správa o činnosti Združenia študentov SvF za rok 2023 (na prerokovanie) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že správu o svojej činnosti raz za rok podáva aj Združenie študentov 
(ďalej ZŠ). Býva zvykom, že túto správu prezentujú aj na niektorom zasadnutí AS SvF. Správa o činnosti 
Združenie študentov SvF za rok 2023 bola senátorom zaslaná 01.03.2024  elektronicky. Predseda AS SvF 
požiadal pána Bc. Taranu, aby správu predniesol a oboznámil senátorov s obsahom správy.  
Tak ako po minulé roky aj v roku 2023 sa ZŠ podieľalo na akciách – 2. ročník Reprezentačného plesu 
Stavbárov, YOUR KNOWLEDGE v URZ Kočovce, Bodka za semestrom, Športový deň STU, Konferencia KOSTAF 
2023, Stavbárska kvapka krvi, Večer vo výškach - v priestoroch katedry architektúry C22,  Beánia technikov 
2023, Mikulášsky punč a Stavbárovica.  
Medzi obnovené aktivity ZŠ v roku 2023 pribudla Oťukávačka - pre novo nastupujúcich prvákov SvF STU a po 
prvýkrát sa ZŠ zapojilo do projektu Univerzitné stromčeky prianí. 
Bc. Tarana informoval senátorov, že 04.03.2024 sa uskutočnila voľba nového predsedníctva ZŠ 
a voľba/prijatie nových členov Rady ZŠ. Novým predsedom ZŠ bol zvolený Bc. Andrej Dorušinec a  členmi 
predsedníctva boli zvolení Bc. Tamara Šimkaninová a Samuel Klimík. 
Do diskusie sa zapojili: 

- Mgr. Bartolčičová - Kde sú zverejnené akcie ZŠ? V prípade, že sa do akcií chcú zapojiť aj pedagógovia. 

Bc. Tarana informoval, že akcie ZŠ sú uvádzané na Facebookovej stránke ZŠ.  Prodekanka Gajdošová 

informovala senátorov, že momentálne je v procese prípravy podstránka na webovej stránke fakulty 

www.svf.stuba.sk/zssvf, kde budú vždy zverejnené informácie o podujatiach združenia. Keď bude 

stránka v plnej prevádzke, budú o tom všetci zamestnanci informovaní. Na uvedenú informáciu 

reagoval dekan, že nie všetci zamestnanci chodia na webovú stránku fakulty. Pripravované podujatia 

a akcie ZŠ by mohli byť zasielané zamestnancom hromadným e-mailom.   

- prof. Škultétyová - Koľko členov má ZŠ? Bc. Tarana informoval senátorov, že Rada ZŠ má 18 členov 

a Združenie študentov má 12 členov. 

- doc. Erdélyi mal pripomienku k organizácii projektu Univerzitné stromčeky prianí, že počet 18 

darčekov (ozdôb s prianím na stromčeku) nebol dostatočný, vzhľadom k veľkému počtu záujemcov 

a či by nebolo možné v budúcnosti navýšiť tento počet.  

http://www.svf.stuba.sk/zssvf
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Predseda AS SvF poďakoval Bc. Taranovi, doterajšiemu predsedovi ZŠ, ako aj celému vedeniu ZŠ za spoluprácu 
a novému vedeniu ZŠ poprial veľa úspechov.  
 

 

Návrh uznesenia č. 06 AS/24 
AS SvF berie na vedomie Správu o činnosti Združenia študentov SvF STU za rok 2023 bez pripomienok. 
 
Priebeh hlasovania: 
Počet členov AS:  30 Počet hlasov za:                         24  
Počet členov AS prítomných na hlasovaní:               24  Počet hlasov proti: 0 
 Zdržali sa hlasovania: 0 

 
Výsledok hlasovania: uznesenie č. 06 AS/24 bolo schválené všetkými hlasmi členov AS SvF prítomných na 
hlasovaní. 
 

K bodu 8: Transformácia vnútornej štruktúry SvF STU - ústavy (informácia) 

Predseda AS SvF informoval senátorov, že tento bod bol zaradený do programu dnešného zasadnutia 
z dôvodu, že pán dekan prezentoval potrebu transformácie veľkého počtu katedier na menší počet ústavov 
okrem iného aj na Kolégiu dekana. Prebehli rokovania, predmetom ktorých bola tvorba ústavov, a členovia 
Kolégia dekana ako poradného orgánu dostali na svojom zasadnutí 01.03.2024 materiál obsahujúci základnú 
koncepciu transformácie vnútornej štruktúry SvF STU. Návrh transformácie vnútornej štruktúry SvF STU – 
ústavy, obdržali senátori dňa 01.03.2024 elektronicky. Predseda AS SvF požiadal pána dekana, aby na 
zasadnutí AS SvF oboznámil členov AS SvF s jeho víziou resp. návrhom.  
Dekan uviedol, že hlavným cieľom transformácie je optimalizácia tvorivej (vedecko-výskumnej) činnosti 
a pedagogického procesu, zlepšenie ekonomickej situácie na fakulte a nastavenie procesov fungovania tak, 
aby sa dosiahlo zníženie zaťaženia jednotlivcov len na niektoré konkrétne činnosti, čo bude viesť k nárastu 
celkového podávaného výkonu jednotlivých zamestnancov a tým zlepšeniu postavenia fakulty v univerzitnej, 
celoslovenskej ako aj medzinárodnej mierke. Predložený materiál pre AS SvF vo forme dokumentu je len 
prvotná informácia, predstava vedenia fakulty, ktorá bude predmetom ďalších diskusií. Výsledný materiál 
bude preložený AS SvF až na jeseň 2024.  
Dekan uviedol dôvody nevyhnutnosti transformácie: 
- ekonomická situácia na fakulte, nízke výkony vo vedeckej a tvorivej činnosti popri veľkej pedagogickej 

zaťaženosti niektorých katedier,  
-  nevyhovujúca súčasná štruktúra s nízkym počtom zamestnancov na jednotlivých pracoviskách 

(priemer menej ako 11, na 8 pracoviskách menej ako 10 a na 6 menej ako 6),  
-  potreba zjednodušenia organizačnej štruktúry fakulty, zníženie počtu riadiacich pracovníkov a 

pracovníkov vykonávajúcich „referentské činnosti“ a vytvorenie väčšieho priestoru na tvorivú prácu,  
-  racionalizácia všetkých činností pri súčasnom zvyšovaní efektívnosti pedagogického procesu.  
  
Dekan poukázal na úspech iných stavebných fakúlt práve z dôvodu transformácie, a tiež na skutočnosť, že 
momentálne nás v hodnotení predbehli SvF TUKE aj SvF UNIZA. Z tohto dôvodu je dôležitá transformácia 
vnútornej štruktúry a študijných programov. 
 
Predseda AS SvF informoval, že k predkladanému materiálu sa nebude schvaľovať uznesenie. Zdôraznil, že je 
dôležité, aby už v skorom štádiu tvorby návrhu transformácie vnútornej štruktúry SvF STU bol AS SvF 
informovaný, pretože schvaľovanie návrhu na zriadenie, zlúčenie, splynutie, rozdelenie alebo zrušenie 
pracovísk SvF STU patrí do pôsobnosti AS SvF. Zároveň požiadal senátorov v diskusii len o vecné pripomienky. 
Do diskusie sa zapojili: 

- prof. Škultétyová - Aká je v súvislosti s transformáciou predstava časového harmonogramu 

zmeny  ŠP? Dekan odpovedal, že zmena ŠP súvisí s akreditáciou. Reakreditácia je o rok. Takže máme 

čas 1 rok na prípravu nových ŠP. V Bc. štúdiu prichádzajú do úvahy dva modely: nové 3-ročné 

spoločné štúdium alebo zachovanie pôvodného 4-ročného štúdia ŠP PSA a 3-ročného štúdia na iných 

ŠP. 
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- doc. Hruštinec - Bude doložená ekonomická analýza? Dotkne sa transformácia aj iných pracovísk 

(dekanát)? Dekan odpovedal, že na analýze sa pracuje a bude predložená. Transformácia prebehne 

na všetkých pracoviskách.  

- Ing. arch. Minarovičová sa pýtala dekana na víziu spájania 3  katedier s veľkou pedagogickou 

zaťaženosťou v kontexte s deklarovaným cieľom znížiť pedagogickú zaťaženosť učiteľov. 

V súvislosti s úvahami o vytvorení spoločného bakalárskeho študijného programu upozornila na riziko 

straty identity študijného programu PSA, ktorý predstavuje viac ako 50% podiel študentov v 

bakalárskom stupni štúdia, čo môže viesť k zníženiu záujmu študentov o štúdium na SvF. 

- Ing. Füri - Aký je navrhovaný postup pri zmene študijných programov? Dekan reagoval, že 

novovytvorené ústavy by mali garantovať študijné programy. 

- doc. Výleta na záver diskusie vyjadril názor, že by sme mali mať na vedomí, že hlavnou myšlienkou 

transformácie je predovšetkým zefektívnenie práce fakulty. Cieľom by nemalo byť zlepšenie 

finančnej situácie katedier len na základe ich zlúčenia do ústavov, ale vytvorenie optimálnych 

podmienok pre každého pedagogického zamestnanca a efektívne prerozdelenie jeho pracovných 

činností v oblasti vzdelávania (pedagogická činnosť) a v tvorivej (vedecko-výskumnej) činnosti a tým 

aj vytvorenie efektívnej spolupráce predovšetkým v oblasti tvorivej činnosti - grantových projektov 

a vysoko hodnotených publikácií, čo by v konečnom dôsledku zabezpečilo viac finančných 

prostriedkov. Poukázal aj na zabezpečenie a zachovanie kontinuity, čo sa týka vekovej štruktúry 

zamestnancov a plynulé odovzdávanie skúseností staršími zamestnancami pre mladšiu a strednú 

generáciu. 

Predseda AS SvF diskusiu k informácii pána dekana o transformácii vnútornej štruktúry na ústavy ukončil 
s tým, že AS SvF je otvorený diskusii, ďalší predložený materiál bude podstúpený konštruktívnej kritike a bude 
o ňom vedený profesionálny dialóg. 
Na záver predseda AS SvF poďakoval pánovi dekanovi za prezentáciu návrhu transformácie vnútornej 
štruktúry SvF STU. 
 

K bodu 9: Z vyšších orgánov 

1/Dekan informoval o zasadnutí Kolégia rektora STU dňa 06.03.2024, na ktorom boli prerokované: generálny 
riaditeľ SPP - ponuka spolupráce s STU pri diplomových a záverečných prácach študentov, návrh rozpočtu 
STU, metodika rozpisu dotácie a informácia o oslave pri príležitosti Dňa učiteľov dňa 26.03.2024, formou 
slávnostného soirée v Moyzeske (pre SvF počet 41 pozvánok). Bližšie informácie zo zasadnutia sú zverejnené 
v zápisnici KR STU na :  
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr
/Vypis_2024-3-6.pdf 
 
2/ Podpredseda AS SvF Ing. Funtík informoval o zasadnutí AS STU dňa 28.02.2024, na ktorom sa prerokovával 
hlavne návrh Pracovného poriadku STU (PP STU). Predložený PP STU odobrili komisie, odbory a AS STU ho 
odsúhlasil. Bude doplnený o eventuálne pripomienky. 
Dekan k uvedenej informácii doplnil, že PP STU je v rozpore s pokynom dekana SvF o čerpaní dovolenky a to 
v tom, že PP STU umožňuje dočerpanie dovolenky z predchádzajúceho roka do konca júna nasledujúceho 
roka a pokyn dekana SvF umožňuje dočerpanie dovolenky z predchádzajúceho roka do konca marca 
nasledujúceho roka. Dekan týmto požiadal senátorov o akceptovanie pokynu dekana SvF a dovolenky z roka 
2023 vyčerpať do konca marca 2024! 
Doc. Hruštinec informoval senátorov, že Ekonomická komisia STU má najbližšie zasadnutie dňa 20.3.2024, na 
ktorom sa bude zaoberať rozdelením dotácie a rozpočtom STU.  
Najbližšie zasadnutie AS STU sa uskutoční dňa 27.03.2024. 
Bližšie informácie zo zasadnutia sú zverejnené v zápisnici AS STU na :  
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_c_1__AS_S
TU_28_02_2024.pdf 
 
3/ Ing. arch. K. Minarovičová, PhD. v súvislosti s činnosťou Rady vysokých škôl SR informovala o vytvorení 
pracovnej skupiny pri MŠ SR, ktorá pripravuje návrh novelizácie zákona o vysokých školách. Návrhy členov 

https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis_2024-3-6.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/informacie_o/stu/organy_akademicke_samospravne/zasadnutia_kr/Vypis_2024-3-6.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_c_1__AS_STU_28_02_2024.pdf
https://www.stuba.sk/buxus/docs/stu/pracoviska/rektorat/akademicky_senat/2024/Zapisnica_c_1__AS_STU_28_02_2024.pdf


6 
 

rady na zefektívnenie procesov vysokých škôl boli spracované Legislatívnou komisiou a prerokované na 
predsedníctve rady. Dňa 29.02.2024 predsedníctvo Rady vysokých škôl SR schválilo Tézy k novelizácii zákona 
o vysokých školách, zverejnené na https://www.radavs.sk/mdocs-posts/tezy-k-novelizacii-zakona-o-
vysokych-skolach. 
  
 
 

K bodu 10: Rôzne  

 
1/ Predsedníčka Pedagogickej a vedeckovýskumnej komisie AS SvF informovala o zasadnutí Pedagogickej a 
vedeckovýskumnej komisie AS SvF STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 26.1. 2024 o 9.00 na katedre KPS za 
prítomnosti prodekana Makýša, predsedu a podpredsedu AS SvF. Komisia sa zaoberala pripomienkami členov 
senátu k aktuálnej metodike hodnotenia pedagogických výkonov na SvF STU. Prodekan pre vzdelávanie 
vysvetlil prítomným metodiku hodnotenia pedagogických výkonov, ktorá bola schválená AS SvF v roku 2012. 
Komisia sa zhodla na potrebe zvyšovania efektívnosti výučby aj formou spájania predmetov a študijných 
programov, ak je to možné a zmysluplné. Transparentnosť hodnotenia pedagogických výkonov je 
zabezpečená zverejňovaním výkonov katedier na dokumentovom serveri. 
Doc. Výleta mal v tejto súvislosti otázku, či k tabuľke pedagogických výkonov je nejaký dokument, ktorý 
podrobne vysvetľuje metodika výpočtu pedagogických výkonov. Podpredseda AS SvF odpovedal, že to bolo 
vysvetlené na uvedenej porade PaVVK.  
  
2/ Doc. Hruštinec sa opýtal, kedy bude otvorená študentská zóna v bloku A. Dekan odpovedal, že po Veľkej 
noci, študentské centrum je v réžii Rektorátu STU. Prístup do novovytvoreného študentského centra bude 
možný z bloku B. 
 
3/ Bc. Trudič sa opýtal dekana, či vedenie fakulty príp. rektor neuvažuje o udelení voľna pred alebo po Veľkej 
noci. Dekan odpovedal, že momentálne to aktuálne nie je. 
V tejto súvislosti Ing. Füri konštatovala, že by bolo na udelenie voľna vhodné pevné rozhodnutie a dať 
pedagógom a študentom včas vedieť. Lepšie je dať voľno, lebo ak polovica študentov sa výučby nezúčastní, 
je to ešte horšie. 
Doc. Borzovič povedal, že kedysi sme okolo Veľkej noci boli dni voľna definované tak, že v konečnom dôsledku 
vypadol jeden celý týždeň. Pýtal sa, či by nebolo lepšie sa vrátiť k uvedenému modelu. Prodekan Makýš 
informoval, že to nie je možné, pretože semester má spoločný harmonogram na celej STU a ostatné fakulty 
sú proti. 
Dekan diskusiu uzavrel s tým, že vedenie fakulty udelenie voľna zváži.   
 
Predseda AS SvF na záver všetkým prítomným poďakoval za účasť a zasadnutie AS SvF ukončil. 
 
Najbližšie zasadnutia AS SvF sú naplánované na 26.04.2024 a 14.06.2024 o 8:00 hod. 
 
Zapísala: A. Urbanovská 
 
 
                                                                                                                         doc. Ing. Ján Erdélyi, PhD.                     
                                                                                                                                predseda AS SvF                                             
Overovatelia:  
 
                    Ing. Alena Golian Struhárová, PhD. 
 
 
 
                               doc. Ing. Roman Výleta, PhD. 
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